
Bolu’da otel yangınında 
78 vatandaşın hayatını 
kaybetmesi sonrası 
mutfak şefi Tuğrul Öztaş, 
ihmallere ve denetime 
dikkat çekti

�Otelerde mutfak şefi olarak görev 
yapan Tuğrul Öztaş, yangınların ge-
nellikle baca ve fritözlerden kaynak-
landığını belirterek “Personel yeter-
sizliği ve denetim eksikliği kazalara 
neden oluyor” dedi. 5’te
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Kemer’de flamingo 
sürprizi yaşandı 

Ölüm riski;
Sarı serum

Kaçak avcıya
büyük ceza

Bunu da
duyduk ya!
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

denetİm eKSİK

Cenneti 
öldürmeyin

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

Başkan Böcek konaklama tesİslerİ İle İlgİlİ yetkİ karmaşasına açıklık getİrdİ

‘YetKİ’ turİzm 
BaKanlığı’nda
Başkan Muhittin Böcek, belediyelerin konaklama belgesi verme yetkisinin 
kanunla tamamen kaldırıldığını ve bu yetkinin bakanlığa geçtiğini söyledi

�Akdeniz Belediyeler Birliği ve 
Antalya Turizm koruma ve Geli-
şim Bölgesi Altyapı Hizmet Birliği 
Başkanı da olan Muhittin Böcek 
yangın denetimleri noktasındaki 
yetki tartışmalarına açıklık getirdi. 

�BAşkAn Böcek, “Turizmi Teşvik 
kanunu’nun ‘denetim’ başlıklı 30. 
Maddesi’nde yapılan değişiklik ile 
konaklama belgesi verme yetkisi 
tamamen kültür ve Turizm Bakan-
lığı’na verilmiştir” dedi. 4’te 

tartıŞmalara SOn nOKta

Kanunda değİŞİKlİK YaPıldı

�Denizcileşme Platformu Başkanı izzet 
Ünlü öncülüğünde 7 kişilik ekip, Türki-
ye cumhuriyeti merkez Bankası Baş-
kanı Fatih Karahan’ı ziyaret etti. 2’de

�KaDın Dayanışma Derneği, Dün-
ya Kadın Yürüyüşü Türkiye Koor-
dinasyonu’nun düzenlediği çalış-
tayın sonuçlarını paylaştı. 5’te

�TÜrKiYe işçi Partisi (TiP), Bolu’da 
79 kişinin hayatını kaybettiği otel 
yangını faciasına tepki gösterdi. Yu-
nus Başaran, iktidara yüklendi. 2’de

�BÜYÜKşehir Be-
lediyesi ve Gençlik 
Örgütleri Forumu 
iş birliğinde haya-
ta geçirilecek prog-
ram, belediyeler 
bünyesinde hak te-
melli, kapsayıcı ve 
katılımcı gençlik 
politikalarının oluş-
turulmasını hedef-
liyor. 8’de

Yat limanı’nda 
yeni düzenleme

�BÜYÜKşehir Belediyesi, 
Kaleiçi Yat limanı’nda bulu-
nan ve tehlike arz eden par-
mak iskelelerin söküm çalış-
masını gerçekleştiriyor. 6’da

‘Yerel Gençlik Politikası’ başlıyor
Büyükşehir, 

gençlerin yerel 
yönetimlere 

katılımını 
artırmayı 

hedefleyen 
Yerel Gençlik 

Politikası 
Programı’nı 
başlatıyor

�BeşikTAş’a karşı iyi 
bir oyun ortaya ko-
yan Antalyaspor’da 
teknik patron emre 
Belözoğlu, “Hiçbir 
rakipten çekin-
meyeceğiz” 
dedi.  7’de

Akrep’in cesur 
oyunu beğenildi

Otel mutfakları
tehlİKe saçıyor

Fatih Karahan’a 
antalya’dan ziyaret

İhlallere karşı
kadınlardan çağrı

Bolu faciasına 
antalya’dan tepki



Denizcileşme Platformu Başkanı izzet 
Ünlü ve beraberindeki heyet, merkez Ban-
kası Başkanı Fatih Karahan’ı ziyaret etti. 
merkez Bankası Başkanı Fatih Karahan’ı 
ziyarete; Antalya Denizcileşme Platformu 
Başkanı izzet Ünlü öncülüğünde platform 
üyeleri Aygün Özgen, Ümit Sandıkçı, Fuat 
ersoy eroğlu, ekonomi iş Geliştirme ve 
Planlama Derneği (eKiPDeR) Başkanı Reşat 
Güney, Yat ve Tekne Federasyonu (YATeF) 
Başkanı Bülent cüncan ve iş insanı Seyit 
Ünal şakar katıldı.

DENİZCİLİK FAALİYETLERİ ANLATILDI 

merkez Bankası Başkanı Karahan’ın ata 
dostu olduğunu dile getiren izzet Ünlü, bu 
kapsamda gerçekleştirdikleri ziyarette, iş 
insanları ve denizci meslektaşlarıyla bir-
likte ekonomi ve denizcilik sektörü ile ilgi-
li sorunları ve taleplerini ilettiklerini açıkla-
dı. Ünlü, bu kapsamdaki konu başlıklarını 
da şöyle anlattı: “Denizcilerin rekabet gü-
cünü aşındıran 3 temel neden var; Birin-
cisi, döviz kurunun enflasyon kadar art-
maması ve baskılanması. ikincisi, BDDK 
kararları nedeniyle bilanço büyüklüğü-
nün yüzde 5’inden fazla döviz tutan ihra-
catçının Tl kredisi kullanmasına izin veril-
memesi neticesinde finansmanın sadece 
döviz kredisi ile yapılabilmesidir. Biz de-
nizciler için TcmB’yi ilgilendiren ana hu-

sus BDDK’nın Tl kredisi kullanım yasağı-
nı kaldırması ile ilgilidir. Üçüncüsü de KDV 
tebliği ile 24 metreden küçük ve ihraç edi-
lecek tekne ve deniz vasıtalarının inşa-
sında KDV istisnasının kaldırılması, 
böylece KDV’nin inşa maliyetle-
rini artırarak rekabetçiliğe za-
rar vermesi olduğunu arz et-
tik. Denizciler için TcmB’yi 
ilgilendiren ana husus 
olan BDDK’nın Tl kre-
disi kullanım yasağını 
kaldırmasına ilişkin 
konunun önemini 
bildiğini ve gerek-
li takibi yapacağını 
bildirdi. KDV tebli-
ği ile 24 metreden 
küçük ve ihraç edi-
lecek tekne ve de-
niz vasıtalarının 
inşasında KDV istis-
nasının kaldırılması 
konusunda da mali-
ye Bakanlığı ile görü-
şeceğini, ilgili birime ile-
teceğini söyledi. Sayın 
Karahan’a görevinde ba-
şarılar diledik ve Antalya’ya 
da davet ettik, geleceğini bildir-
di.”   DHA
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Bolu’nun Kartalkaya 
Kayak merkezi’nde 
çıkan otel yangının-
da 79 kişinin haya-

tını kaybetmesi, tüm Türki-
ye’yi yasa boğdu. Yangının 
ardından sorumluların cezalandırılma-
sını talep eden Türkiye işçi Partisi (TiP) 
Antalya il Örgütü, il Kültür ve Turizm 
müdürlüğü önünde eylem yaptı. TiP 
mYK Üyesi Yunus Başaran, hüküme-
te ve Turizm Bakanı mehmet nuri er-
soy’a sert eleştirilerde bulundu.

5 YILDIZLI SÖMÜRÜ

Bolu’da Yaşanan faciada ihmali ve 
sorumluluğu bulunanların cezaları-
nı almasını isteyen Türkiye işçi Partisi 
(TiP) Antalya il Örgütü, Antalya il Kül-
tür ve Turizm müdürlüğü önünde bir 
eylem gerçekleştirdi. eylemde konuşan 
Türkiye işte Partisi merkezi Yürütme 
Kurulu Üyesi Yunus Başaran sert ifade-
lerle iktidara ve 
Turizm Bakanı 
mehmet nuri 
ersoy’a sert ifa-
delerle yükle-
nerek, “Yıllarda 
turizm sektö-
ründe çalışan 
biri olarak 5 yıl-
dızlı otellerde, 5 
yıldızlı sömürü-
ye maruz kalıyo-
ruz. otellerde gö-
rülen lükse ve 
şatafat, otellerin 

arka tarafında dizginsiz bir sömü-
rü, güvencesiz bir iş düzeni ile olu-
şuyor. şimdi geldiğimiz noktada in-
sanlar otellerde ölmeye başladılar. 
Bu insanların ölümünün sebebi bir 
avuç para babasıdır. Biz insanca bir 
yaşam istiyoruz. eğitim satılmasın 
istiyoruz, sağlık satılmasın istiyo-
ruz. Biz eşit bir yaşam istiyoruz. An-
cak geldiğimiz noktada bizi ölümde 
eşitlediler. Kimsenin can güvenliği 
yok” ifadelerini kullandı.

Geçmiş yıllarda yaşanan benzer 

facialara da dikkat çeken Yunus Başa-
ran “Pamukova Tren kazasında insan-
lar öldü o dönemin ulaştırma Bakanı 
Binali Yıldırım, bırakın cezayı ödül ala-
rak başbakan oldu. Soma’da yaşanan 
maden faciasında 300’ün üzerinde kişi 
vefat etti. Kimse ceza çekmedi. o dava-
da tutuklu sanık bile kalmadı. Deprem-
de 50 binin üzerinde kişiyi kaybettik. 
Bırakın hapse girmeyi istifa bile etme-
diler. Sizin yaptıklarınız unutuluyor 
sanmayın. Sizin amel defterinizi biz tu-
tuyoruz” dedi.

Bolu faciasına 
antalya’dan tepki
Türkiye İşçi Partisi (TİP), Bolu’da 79 kişinin hayatını kaybettiği otel yangını 
faciasına tepki gösterdi. Antalya’da düzenlenen eylemde konuşan Yunus 
Başaran, “Sizin amel defterinizi biz tutuyoruz” diyerek iktidara yüklendi

GÜVEN 
GÜNEŞ

AntALyA’dA emniyet birimlerince 
27 noktada 74 ekip ve 163 personelin 
katılımıyla motosikletlere yönelik 
uygulama yapıldı. Denetimlerde 121 
araca idari para cezası uygulandı.

Antalya Emniyet Müdürlüğü Asayiş 
Şube Müdürlüğü birimlerince il 
genelinde motosiklet hırsızlıkları ve 
motosikletlerin karıştığı suçların azal-
tılması, şüphelilerin tespit ve yakalan-
masına yönelik uygulama yapıldı. 74 
ekip ve 163 personelin katılımı ile 27 
noktada yapılan uygulamada bin 048 
şahıs sorgulanırken, 634 motosiklet 
ve 209 araç kontrol edildi. Yapılan 
çalışmalarda aranması bulunan 5 şa-
hıs yakalanırken, 1 çalıntı motosiklet 
yakalandı. 3 motosiklet trafikten men 
edilirken, 121 araca ise idari para ce-
zası uygulandı. Denetimlerde 2 şahsa 
ise ‘Uyuşturucu madde bulundurmak’ 
suçundan adli işlem yapıldı.  İHA

Motosikletlere 
polisten denetim 

Evinde ölü 
olarak bulundu

GAziPAşA’DA yalnız yaşayan 
60 yaşındaki niyazi Yaman, ya-
kınları tarafından evde ölü ola-
rak bulundu. olay, 
saat 12.15 sırala-
rında istiklal ma-
hallesi cevdet Su-
nay caddesi 12013 
Sokak üzerinde-
ki binanın 3’üncü 
katında meydana 
geldi. edinilen bil-
giye göre, kendi-
sinden 2 gündür 
haber alamayan 
yakınları niyazi Ya-
man’ı telefonla aradı. Yaman’ın te-
lefonlara cevap vermemesi üzeri-
ne daireye gelen bir yakını, kapıyı 
açıp eve girdiğinde niyazi Yaman’ı 
yerde hareketsiz bir şekilde bul-
du. 112 Acil Çağrı merkezine yapı-
lan ihbarın ardından olay yerine 
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekipleri yaptığı inceleme-
de Yaman’ın hayatını kaybettiğini 
belirledi. olay Yeri inceleme ekip-
leri tarafından yapılan çalışma-
nın ardından cumhuriyet Savcı-
sı olay yerine gelerek incelemede 
bulundu. Yaman’ın cansız bedeni 
cenaze aracına alınarak Gazipaşa 
Devlet Hastanesi morguna kaldı-
rıldı. olayla ilgili tahkikat başlatıl-
dı.  İHA

kemer’de flamingo 

sürprizi yaşandı

KemeR’e bağlı Kiriş ve Çamyuva mahallelerinin or-
tasından geçerek denizle buluşan Ağva Deresi’ne ko-
naklamak için bir flamingo geldi. Bölgeyi ziyaret 
edenler, kışlamak için burayı tercih ettiği düşünülen 
flamingoyu beslemek amacıyla dereye yiyecek bırak-
tı. insanlardan kaçmayan flamingo, daha sonra atılan 
yiyecekleri yemek için kıyıya kadar yaklaştı. Halk ara-
sında ‘allı turna’ olarak bilinen flamingoların Kemer’e 
kışlamak için gelmesinin nadir görülen bir durum ol-
duğu belirtilirken, geçen yıl eylülde Phaselis Antik 
Kenti’nde de flamingo görülmüştü. DHA

Kemer’de kışlamak 
için geldiği düşünülen 

flamingo ilgi çekti. 
Çevredekilerin beslemek 

amacıyla yiyecek attığı 
flamingonun insanlardan 

uzaklaşmadığı görüldü

fatih karahan’a 
antalya’dan ziyaret

Denizcileşme Platformu 
Başkanı İzzet Ünlü 

öncülüğünde 7 kişilik 
ekip, Türkiye Cumhuriyeti 
Merkez Bankası Başkanı 
Fatih Karahan’ı ziyaret 

etti. Ziyarette, denizcilik 
sektörü ve genel 

ekonomik sorunlara 
yönelik talepler 

görüşüldü
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Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP
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Doğa Ko-
ruma ve Mil-
li Parklar 6’ncı 
Bölge Müdür-
lüğü’ne bağ-
lı Gündoğmuş 
DKMP Şefliği 
ekipleri, Bal-
kaya Mahalle-
si Semet Yay-
lası’nda bir 
kişinin yaban 
keçisi avla-
dığı ve evine 
götürdüğüne 
dair ihbar üzerine harekete geçti. Jandarma 
ekipleri ile adrese giden ekipler, yoğun kan 
kokusu ve yerde kan olduğu değerlendirilen 
yıkanmış beton ile birkaç yerde küçük et par-
çaları tespit etti. 

Kokunun nedeni sorulan kimliği açıklan-
mayan şüpheli, bugün hiç etle uğraşmadığı-
nı, domates yıkadığını iddia etti. Şüphe üze-
rine alınan örnek, DNa analizine gönderildi. 
akdeniz Üniversitesi Tohumculuk ve Tarım-
sal Biyoteknoloji araştırma ve Uygulama 
Merkezi’nden çıkan analiz raporunda, örne-
ğin yaban keçisine ait olduğu belirlendi. Bu-
nun üzerine şüpheliye 650 bin lira tazminat 
cezasına ek olarak 11 bin 548 lira idari para 
cezası uygulandı.  dHa

alaNYa’Da çakarlı araç kullanan sürücü-
ye 138 bin Tl ceza uygulandı. İlçe Emniyet 
Müdürlüğü trafik ekipleri uygulama nokta-
sında araç farlarına çakar lamba takan oto-
mobili durdurdu. Yapılan kontrollerde ku-
manda ile kontrol edilebilir çakar lambanın 
yanı sıra sürücünün alkollü otomobilin ise 
hacizli olduğunu tespit edildi. 

Ekipler, sürücüye çakar lamba kullanmak-
tan 138 bin 172 Tl, alkollü araç kullanmak-
tan 9 bin 267 Tl, olmak üzere toplamda 147 
bin 439 Tl para cezası uyguladı. Sürücünün 
ehliyetine ise 7 ay süre ile el konuldu. İHA

SErİK ilçesi Merkez Mahallesi Salı Pa-
zarı civarında akşam saatlerinde mo-
tosiklet üzerinde, yüzlerinde maske 
bulunan iki gençten arkada oturan, 

seyir halindeyken iki elindeki iki tabancay-
la, yol güzergahındaki sürücü ve vatandaş-
lara korku dolu anlar yaşattı. Diğer motosik-

let üzerindeki arkadaşları cep telefonuyla o 
anları kaydederken, maskeli gencin ellerin-
deki silahı vatandaşlara doğrultması korku 
dolu anlara neden oldu. Vatandaşların ih-
barı üzerine harekete geçen emniyet güç-
leri, 4 şüpheliyi gözaltına aldı. Gençlerden 
maskeli olan S.K (18) ile G.a (18) ifadelerin-

de tabancaların gerçek olmadığını, gerçek 
silah sesi çıkaran oyuncak silah olduğunu 
ifade etti. Maskeli 2 şüpheli ile o anları vi-
deoya çeken Y.Y (19) ve M.Ç (17) hakkın-
da halk arasında korku ve panik yaratarak 
tehdit etmek suçundan adli işlem başlatıl-
dı.  dHa

‘DUr’ ihtarına uymayıp kaçan ve yaşanan 
kovalamaca sonucu kaza yapan araçtaki çu-
valdan 17 adet ruhsatsız tabanca ele geçiril-
di. Kazada yaralanan sürücünün annesi oğlu-
nun öldüğünü zannederek sinir krizi geçirdi. 
olay, Kepez ilçesi Düdenbaşı Mahallesi’nde 
meydana geldi. Teomapaşa Mahallesi’nde 
devriye gezen Motorize Yunus Timleri plaka-
sız bir aracı durdurmak istedi. Ekiplerin ‘dur’ 
ihtarına uymayan araç sürücüsü kaçmaya 
başladı. Kaçan aracı yakalamak için bölge-
ye çok sayıda polis ekibi sevk edildi. Yakla-
şık 2 kilometrelik kovalamaca sonrası pla-
kasız araç Düdenbaşı Mahallesi 2310 Sokak 
ile 15 Temmuz Şehitleri Caddesi kesişiminde 
Sadi a.’nın kullandığı 07 aUD 789 plakalı mi-
nibüse çarptı. Çarpmanın şiddetiyle her iki 
araç da savrulurken isminin Barış Y. olduğu 
öğrenilen sürücü genç yaralandı. Kazayı ha-
ber alarak olay yerine gelen Barış Y.’nin an-
nesi oğlunu araç içerisinde yatarken görün-
ce hayatını kaybettiğini düşünerek sinir krizi 
geçirdi. Yaşlı kadın yakınları tarafından oğ-
lunun yaşadığı söylenerek sakinleştirilirken 
araç içerisindeki Barış Y. ise bulunduğu yer-
den çıkartılarak ambulansla hastaneye kaldı-
rıldı. Ekiplerce araç içerisinde yapılan arama-
da çuval içerisinde 17 adet ruhsatsız tabanca 
bulundu.  İHA

Oyuncak silahla
kOrku yarattılar
Serik’te motosiklet üzerinde maskeli iki genç, gerçek silah sesi çıkaran 
oyuncak tabancalarla ateş edip çevredekilere korku dolu anlar yaşattı

Ev yangını apartman 
sakinlErini sOkağa döktü

ANTAlYA’DA bir apartman dai-
resinde çıkan yangın paniğe neden 
oldu. Küçük çaplı yangın nedeniyle 
apartman sakinleri sokağa döküldü. 
Olay, Konyaaltı ilçesi Gürsu Mahal-
lesi 344 sokak üzerinde bulunan bir 
apartmanın 4’üncü katında meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, apart-
manın bir odasından dumanların 
çıktığını gören ikamet sahibi durumu 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbarla olay yerine çok sayıda çok 
sayıda itfaiye ekibi sevk edilirken, 
dumanı fark eden apartman sakinleri 
sokağa döküldü. Yangın ekiplerin 
müdahalesi ile kısa sürede söndürü-
lürken ikamet içerisinde küçük çaplı 
hasar meydana geldi. İHA

Ahşap ahırda korkutan yangın

aKSEKİ’DE ahşap ahırda yangın çıktı. Kom-şular ahırdaki yaklaşık 50 keçiyi telef olmaktan kurtarırken, yangın itfaiye ekiplerince yanındaki yaklaşık 250-300 yıllık düğmeli eve sıçramadan söndürüldü. Edinilen bilgiye göre, Çanakpınar Mahallesi’nde hayvancılık ile uğraşan osman Karamusaoğlu’na ait tarihi düğmeli evin bahçe-sinde keçileri ve ineklerinin bulunduğu ahşap ahırda saat 15.00 sıralarında bilinmeyen bir se-beple yangın çıktı. Yangını fark eden komşula-

rı, ahırda bulunan yaklaşık 50 keçiyi kurtararak, 112 acil Çağrı Merkezini aradı. İhbar üzerine olay yerine antalya Büyükşehir Belediyesi akseki İt-faiye Biriminden 3 itfaiye aracı, akseki orman İş-letme Müdürlüğüne ve akseki Belediyesine ait birer adet arasöz sevk edildi. Yangın, 2 saatte ahı-rın hemen yanındaki yaklaşık 250-300 yıllık düğ-meli eve sıçramadan söndürülürken, ahır kul-lanılamaz hale geldi. Jandarma yangınla ilgili inceleme başlattı. İHA

Çakarlı araç 
sürücüsüne ceza

Kaçak avcıya
büyük ceza

Gündoğmuş’ta yaban keçisi avladığı ileri 
sürülen kişi, denetime gelen ekiplere, 

çevredeki kokunun domates yıkadığı için 
oluştuğunu söyledi. DNA analizi sonucu 
yaban keçisi kestiği belirlenen şüpheliye, 

661 bin 548 lira ceza uygulandı

Araçtaki çuvaldan
tabancalar çıktı 

Refleksiyle eşini 
kazadan kurtardı

Video çekmek için kaldırımda duran sosyal 
medya fenomenleri Özlem Erdoğan, Mert 
Can Erdoğan ve arkadaşları Koray Uygun, 

kazadan kıl payı kurtuldu. Kayarak kaldırıma 
çıkan aracın altında kalmaktan eşi Mert Can 
Erdoğan’ın son anda müdahalesi ile kurtulan 

Özlem Erdoğan, büyük korku yaşadı

SoSYal medyada fenomeni Özlem Erdoğan ve 
eşi Mert Can Erdoğan, 21 ocak’ta saat 02.00 sırala-
rında video çekmek için arkadaşları Koray Uygun 
ile Muratpaşa ilçesi Cebesoy Caddesi’nde buluş-
tu. aralarında videoya ilişkin konuştukları sıra-
da Mert Can Erdoğan bir otomobilin kayarak, hızla 
üzerlerine geldiğini gördü. Erdoğan, aracın çarptığı 
kaldırımın ucunda bulunan eşi ile arkadaşını hızla 
kendisinin bulunduğu yere doğru çekti. Önce kal-
dırıma çarpan otomobil, yere düşen Özlem Erdo-
ğan’ın bulunduğu noktaya çıkarak durdu. Kazanın 
ardından lastiği patlayan otomobilin sürücüsü ka-

çarken, Erdoğan çifti ile arkadaşları Uygun büyük 
panik yaşadı. aracın kendisine çarpmasından kıl 
payı kurtulan Özlem Erdoğan, korkudan bir süre 
kendine gelemedi. olay, bir iş yerinin güvenlik ka-
merası ile 3’lünün çektiği video kaydına yansıdı.

Mert Can Erdoğan, “orada video çekiyor, gülüp 
eğleniyorduk. Tam arkadaşıma döndüğüm sırada 
bir arabanın kayarak bize doğru geldiğini gördüm. 
o sırada eşimi ve arkadaşımı bulundukları yerden 
çektim. onları, o an oradan çekmeseydim; büyük 
bir felaketle karşılaşacaktık. Video uğruna ölüm-
den döndük. Eğer onları çekmeseydim son video-

muz olabilirdi. Sonrasında araç kaldırıma çarpıp, 
arkasına bile bakmadan kaçtı” dedi.

Özlem Erdoğan ise “Videoda ne konuşsam diye 
düşünürken arabanın ne fren sesini ne kayma se-
sini hiçbir şey duymadım. Eşim bir anda çekin-
ce ‘Niye çekiyorsun’ dedim ve anlık döndüğüm-
de arabayla bakışıyorduk adeta. Şoka girdim, bir 
anda korkudan titremeye başladım. İlk defa böyle 
bir şey yaşadım. Kaldırım kenarında yürürken bile 
korkuyorum. Ne yapacağımı bilemedim hatta kor-
kudan bir süre kekelemeye başladım” diye konuş-
tu. dHa
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Yurttan
kısa kısa

Bolu’da tutuklu 
kişi sayısı yükseldi

BOLU Kartalkaya’da 78 kişinin yaşa-
mını yitirdiği otel yangınıyla ilgili yürü-
tülen soruşturma kapsamında gözaltına 
alınan ve işlemlerin ardından adliyeye 
sevk edilen Bolu Belediye Başkan 
yardımcısı Sedat Gülener, İtfaiye Müdür 
Vekili Kenan Coşkun ve itfaiye personeli 
İrfan Acar, Gazelle Resort Otel’in genel 
müdürü Ahmet Demir de tutuklandı. 
Tutuklananların sayısı 19’a yükseldi.

Siber casuslara 
yönelik operasyon

MİLLİ İstihbarat Teşkilatı (MİT) koor-
dinesinde Ankara’da düzenlenen siber 
casusluk operasyonunda, avukatlar 
için özel olarak geliştirilen yazılım 
aracılığıyla vatandaşların kişisel 
verilerine hukuka aykırı şekilde erişim 
sağlandığı tespit edildi. Gözaltına 
alınan yazılımın yöneticisi ve geliştiri-
cileri de dahil 5 şüpheli, çıkarıldıkları 
mahkeme tarafından tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.

Konya’da ölen çift 
7 ay önce evlenmiş

KONYA’DA çöken 4 katlı binada ha-
yatını kaybeden Turki Muhammed ile 
eşi Emine Mustafa’nın 7 ay önce Su-
riye’de evlendikten sonra Türkiye’ye 
geldiği ortaya çıktı. Çiftin hemşehrisi 
Muhammed El Hüseyin, “Burada 
biraz çalışıp, para toplayıp, Suriye’ye 
geri dönmeyi düşünüyorlardı. Nasip 
olmadı” dedi. Ölen çiftin cenazeleri, 
Suriye’ye gönderildi.

Çanakkale’de 
mayın bulundu

ÇANAKKALE’NİN Ezine ilçesi Ye-
niköy açıklarında, denizde balıkçılar 
mayın fark edip jandarmaya haber 
verdi. Alınan güvenlik önlemlerinin 
ardından Çanakkale Savaşları’ndan 
kalma İngiliz menşeli deniz mayını 
için bölgeye Sualtı Savunma Grup 
Komutanlığı (SAS) personeli gönde-
rildi. SAS ekipleri tarafından yapılan 
operasyonla mayın imha edildi.

TIR’da 11 kaçak 
göçmen bulundu

TÜRKİYE’DEN Bulgaristan’a 

açılan Hamzabeyli Sınır 

Kapısı’ndan yurda giriş yapan 

TIR’da dedektör köpeklerin de 

katıldığı aramada, 1 tonluk fiber 

torbaların ortasına gizlenmiş 

halde 870 kilogram skunk ele 

geçirildi. Edirne Cumhuriyet Sav-

cılığı’nın başlattığı soruşturma 

kapsamında gözaltına alınan 2 

şüpheli, çıkarıldıkları mahkeme 

tarafından tutuklandı.

Eser kaçakçıları 
yakayı ele verdi

ANKARA ve İstanbul’da tarihi 

eser kaçakçılarına yönelik eş 

zamanlı düzenlenen operasyon-

larda Osmanlı dönemine ait ve 

piyasa değerinin 1,5 milyon TL 

olduğu değerlendirilen 243 eser 

ele geçirildi, 12 şüpheli hakkında 

adli işlem yapıldı. Operasyonda 

ele geçirilen eserlerin yaklaşık 

değerinin yaklaşık 1,5 milyon TL 

değerinde olduğu belirtildi.

4 büyüklüğünde 
deprem salladı!

AFET ve Acil Durum Yönetimi 

Başkanlığı’nın merkez üssünü 

Bursa’nın merkez ilçesi Nilüfer 

olarak saptadığı 4 büyüklüğünde 

bir deprem oldu. Dün saat 13.43’te 

yerin 9,74 kilometre derinliğinde 

olan deprem, çevre ilçelerde de 

hissedildi. Depremle birlikte bazı 

vatandaşlar evlerinden dışarı 

çıktı. Depremde ilk belirlemelere 

göre herhangi bir olumsuzluk 

yaşanmadı.

DHA-İHA

Zeytiniyle ünlü 
Gemlik, dün-
yanın en güzel 

köşelerinden biri… 
İlçenin girişinde bir 
tabela vardı: “Gemlik’e 
doğru denizi görecek-
sin, sakın şaşırma”. 
Altında da Orhan Ve-
li’nin imzası… Tabela 
hala var mıdır, bilmi-
yorum. Dağların, tepe-
lerin, ovaların içinden, 
tarlaların arasından 
geçen otobüs Gemlik’e 
inince pat diye deniz 
çıkardı karşınıza. Or-
han Veli’nin yaşadığı 
o şaşkınlığı, güzelliği, duyguyu yaşayanlardan 
biri de benim. Fakat tabii yıllar önce. Çünkü 
artık Gemlik’i bile göremiyorsunuz. Üstünden 
viyadükle geçiliyor. İlçeyi arayın ki bulasınız.

O COĞRAFYAYI PARÇALAMAYIN

Ne içinden geçilen, zeytin kokulu Gemlik 
kaldı, ne şiir, ne Orhan Veli... Gemlik Bele-
diyesi’nin koyduğu o tabela da duruyor mu-
dur, bilmem. Gemlik’te denizi görünce değil, 
viyadüklere şaşırıyoruz artık. Duble yollara, 
yok edilen doğaya, üstünden geçilen kentlere, 
altımızda kalan cennet köşelere… Aynı tehlike 
Antalya’nın da kapısında şu an. Beymelek-Kal-
kan arasını duble yolla biçecekler. Dünyaca 
ünlü Myra antik kentinin hemen yanında tünel 
açacaklar. Dinamitlerle patlatacak, yer sarsıntı-

larıyla geçecekler Orta 
Likya topraklarını, dağ-
larını, tepelerini. Kapu-
taş Sahili’ni yukarıdan 
görüp geçeceksiniz. 
Uzaktan… Üstten… 
Aynı Gemlik gibi… 

DOĞAYI SAKSIDA 
GÖSTERECEKLER

Parçalayıp böldük-
leri, yıkıp döktükleri, 
‘arsa’ haline getirdikleri 
topraklara, koylara beş 
yıldızlı oteller çakacak-
lar. Betona boğacaklar 
cenneti. Sonra turist ta-
şıyacaklar yok ettikleri 

bu coğrafyaya. Ne gösterecekler? Binlerce yıllık 
tarihin üzerinden nasıl geçtiklerini mi? Doğaya, 
çiçeklere, ağaçlara, toprağa, havaya, suya nasıl 
zarar verdiklerini mi? O muhteşem coğrafya, 
o cennet doğa, saksıdaki bir bitkiye, uzaktan 
bakılan bir camekana çevrilecek adeta. Soluk 
almayacak, rengini salmayacak, kokmayacak, 
canını yitirecek.

70 BİN CİVARI AĞAÇ KESİLECEK

Tam burada, yayıncı, arkeolog, kültürel 
ve doğal miras savunucusu Nezih Başgelen’e 
bırakayım sözü: “Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı, yıllardır tartışma konusu olan 
Finike-Demre-Kaş-Kalkan Otoyolu Projesi ile 
ilgili olarak İnceleme Değerlendirme Komisyo-
nu tarafından ‘ÇED Olumlu’ kararı verildiği kay-

dedildi. Aralarında arkeolojik ve doğal sitlerin 
de yer aldığı toplam 20 ayrı korunan alanı etki-
lemesi beklenen otoyol projesi için 66 binden 
fazla ağacın kesileceği belirtiliyor. 2872 sayılı 
Çevre Kanunu’nun 2. maddesinde Çevresel 
Etki Değerlendirmesi (ÇED); ‘gerçekleştirilmesi 
planlanan projelerin çevreye olabilecek olumlu 
ve olumsuz etkilerinin belirlenmesinde, olum-
suz yöndeki etkilerin önlenmesi ya da çevreye 
zarar vermeyecek ölçüde en aza indirilmesi için 
alınacak önlemlerin, seçilen yer ile teknoloji 
alternatiflerinin belirlenerek değerlendirilme-
sinde ve projelerin uygulanmasının izlenmesi 
ve kontrolünde sürdürülecek çalışmalar’ olarak 
tanımlanmıştır”. 

O ARKEOLOĞU TANIYAN YOK

“1993 yılında yürürlüğe giren ilk ÇED Yö-
netmeliğinden bugüne sahadaki uygulamalara 
baktığımızda ÇED’in çevrenin korunmasına 
hizmet etmediği gibi hukuken de her açıdan 
tartışılması gereken bir hale geldiği görülmek-
tedir. Bu açıdan Finike-Demre-Kaş-Kalkan Oto-
yolu Projesi ile ilgili ÇED raporundaki uzman 
imzaları ve değerlendirmeleri özellikle merak 
ediliyor. Arkeoloji camiası da otoyol projesinin 
geçtiği güzergâhtaki 1 kilometrelik ÇED ince-
leme alanının arkeolojik raporunu hazırlayan 
arkeoloğun uzmanlık kimliğini ve sahadaki 
çalışmasının detaylarını merak ediyor. Özel-
likle Beymelek İsion Kulesi’nden Kyaneai antik 
kentine, tarihöncesinden Bizans dönemine bu 
denli önemli alanın arkeoloji ve kültürel peyzaj 
açısından ne gibi değerlendirmelerini arkeoloji 
uzmanı olarak kurula sunduğunu bilmek istiyor”

CENNETİ ÖLDÜrMEYİN

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ZAYİ
Zonguldak Defterdarlığı 

Çaycuma Vergi Dairesi’ne; 
04.04.2024 tarih 

2024040403ZAH0000194 
no.lu makbuz ile yatırdığım 

9166 KARAR İLAM H. 
09/2023-09/2023 1. 

DÖNEMİ 141.359,35 TL’lik 
(Yüz kırk bir bin üç yüz elli 
dokuz TL otuz beş kuruş) 
alındı makbuzunun aslını 
kaybettim. Hükümsüzdür. 

Necati ÇİLOĞLU

Bolu Kartalkaya’da meydana 
gelen ve 78 kişinin ölümüy-
le sonuçlanan otel yangınının 
ardından gözler turizmin göz-

bebeği Antalya’ya çevrildi. Aynı za-
manda Akdeniz Belediyeler Birliği ve 
Antalya Turizm Koruma ve Gelişim 
Bölgesi Altyapı Hizmet Birliği (ANTAB) 
Başkanı da olan Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek yan-
gın denetimleri noktasındaki yetki tar-
tışmalarına açıklık getirdi. 

Bolu Kartalkaya’da çıkan yangının 
ardından ortaya çıkan denetim yetki-
si karmaşasına açıklık getiren Başkan 
Böcek, “Bilindiği üzere 2634 sa-
yılı Turizmi Teşvik Kanunu’nun 
‘Denetim’ başlıklı 30. Madde-
sinde 18.07.2021 tarih 7334 sa-
yılı kanun ile yapılan değişik-
lik ile “Belge talebinde bulunan 
işletmelerin belgelendirilmesi-
ne esas denetimleri, belgeli yatı-
rım ve işletmelerin niteliklerine 
ilişkin denetimleri ve işletmele-
ri sınıflandırma yetkisi Bakanlı-
ğa aittir. “Bakanlık gerek görme-
si durumunda, denetim yetkisini 
sınırlarını belirlemek kaydıyla va-
lilik vasıtasıyla da kullanabilir.” 
Düzenlemesi getirilerek belediyeler ta-
rafından verilen konaklama belgesi 
verme yetkisi kaldırılmış; belgelendir-
me ve denetim yetkisi tamamen Kül-
tür ve Turizm Bakanlığı’na verilmiştir. 
Aynı şekilde 2634 sayılı kanun ve ilgi-
li mevzuatta, bakanlıkça yapılan de-
netim sonucunda belirlenen kriterle-
ri taşımadığı veya sonradan kaybettiği 

anlaşılan işletmelerin belgelerinin ip-
tal edileceği ve belgesi iptal edilen iş-
letmelerin yetkili idare tarafından iş-
yeri açma ve çalışma ruhsatı iptal 
edilerek faaliyetlerine son verileceği 
hükme bağlanmıştır” dedi. 

Başkan Böcek, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Antalya’da bulunan ve Ba-
kanlıkça belgelendirilen ve denetlenen 

konaklama tesisleri, işletmeleri hak-
kında denetim yetkisi ve sorumluluk 
çerçevesinde yapılması gereken tedbir 
ve önlemlerin alınması ile Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi’ni ilgilendiren ko-
nularda yasal dayanakları ile birlik-
te bilgi verilmesi hususunda 24 Ocak 
2025 tarihinde Antalya İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürlüğü’ne resmi yazı gönder-
dik. Akdeniz Belediyeler Birliği Başka-
nı sıfatıyla da Antalya’da bulunan 19 
ilçe belediye başkanlığına ve Birliğe 
üye belediyeleri de denetimleri ve so-

rumluluklarıyla ilgili de gerekli uyarı-
ları yaptık.”

KURUMLARLA İŞBİRLİĞİ İÇİNDEYİZ

Cumhuriyet tarihin en büyük orman 
yangını olan Manavgat yangınının ar-
dından ders çıkararak tüm kurum ku-
ruluşlarla işbirliği içerisinde çalışmalar 
yürütüldüğünü söyleyen Başkan Bö-

cek, “25.09.2021 tarihli ve 31609 sayı-
lı Resmi Gazetede yayınlanan basit ko-
naklama tesisleri ile plaj işletmelerinin 
belgelendirilmesine ilişkin yönetme-
lik ile daha önce belediyeler tarafından 
verilen konaklama belgeleri verme 
yetkileri tamamen kaldırılmış ve bu 
yetki tamamen bakanlığa verilmiştir. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi olarak 
sadece 2024 yılında iş yeri açma ruh-
satı talebinde bulunan 8591 iş yerinin 
yangın güvenlik önlemleri açısından 
inceleme ve denetimleri yapılarak İtfa-
iye raporları verilmiştir. Antalya’mızda 
toplam tesis sayısı 2734’tür. 1070’i işlet-
me belgeli, 82’si yatırım belgeli, 1582 
basit konaklama belgeli olmak üzere 
toplam 2734 tesisi vardır. 2024 yılı iş 
yeri açma konusunda 678 tesisin talebi 
doğrultusunda denetimleri yapılmış-
tır” açıklamasını yaptı. 
HABER MERKEZİ

BaşKan BöcEK KonaKlama TESİSlERİ İlE İlgİlİ yETKİ KaRmaşaSIna aÇIKlIK gETİRdİ

Yetki turizm 
Bakanlığı’nda
Başkan Muhittin Böcek, belediyeler tarafından verilen konaklama belgesi verme 

yetkisinin tamamen kaldırıldığını ve bu yetkinin bakanlığa verildiğini söyledi

maTSo’nun gündemi emlak sektörü oldu
MATSO’da emlak sektöründe faali-

yet gösteren üyeleri ile toplantı düzen-
lendi. Emlak sektöründe yaşanan sorun-
lar ve çözüm önerileri masaya yatırıldığı, 
MATSO Başkanı Seydi Tahsin Güngör 
başkanlığında oda binasında düzenle-
nen toplantıda kayıt dışılıkla mücade-
le, sektör çalışanları arasında etik dav-
ranışların geliştirilmesi, emlakçıların 
kurumlarda yaşadığı sorunlar, yeni imar 
alanlarının açılması ve sosyal medyada 
ilan yasağı gibi konular ele alındı. Ayrıca 
emlak sektörünün daha sağlıklı şekilde 

gelişmesi için gerekli adımların 
atılması gerektiği vurgulandı. 
Sektör temsilcileri, sorunların çö-
zümü için ortak hareket etmenin 
önemine dikkati çekerek, yerel 
ve ulusal düzeyde destek meka-
nizmalarının geliştirilmesi gerek-
tiğini ifade etti.

MATSO Başkanı Seydi Tah-
sin Güngör, emlak sektörünün 
en önemli sektörlerden biri olduğunu be-
lirterek, sektörün sorunlarını ele almak 
ve çözüm yollarını değerlendirmek ama-

cıyla bir araya geldiklerini ifa-
de etti. Başkan Güngör, oda ola-
rak tüm sektörlerdeki üyelerin 
sorunlarıyla yakından ilgilendik-
lerini vurguladı. Başkan Güngör, 
“Emlak sektöründe faaliyet gös-
teren üyelerimizin sorun ve ta-
leplerine büyük önem veriyoruz. 
Gerek sektörde faaliyet gösteren 
meclis ve komite üyelerimizden, 

gerekse üyelerimizin doğrudan bize ilet-
tiği sorun ve taleplerle yakından ilgileni-
yoruz” dedi.  DHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Pakistan’da tanker 
patladı: 6 kişi öldü

PAKİSTAN’IN Pencap eyaletine bağlı 
Multan şehrindeki sanayi bölgesinde 
LPG yüklü tankerin patlaması sonucu 
6 kişinin hayatını kaybettiği, 30 kişinin 
yaralandığı belirtildi. Yetkililer, patla-
manın ardından çıkan yangının uzun 
çalışmalar sonucu söndürüldüğünü 
açıkladı. Tankerdeki gaz sızıntısının 
sürdüğü, bu nedenle bölgede tahliye 
çalışmalarının başladığı kaydedildi.

İki ülke arasında 
göçmen krizi çıktı

BEYAZ Saray tarafından yapılan 
açıklamada, Kolombiya’nın düzensiz 
göçmenleri taşıyan ABD uçaklarının 
inişine izin vermemesiyle kriz çıktığı 
ancak krizin çözüldüğü belirtildi. 
Açıklamada, “Kolombiya Hükümeti, 
ABD askeri uçakları ve ABD’den geri 
gönderilen tüm yasadışı göçmenlerin 
kısıtlama veya gecikme olmaksızın 
kabul edilmesini ve tüm şartları kabul 
etmiştir” denildi.

AB-Gürcistan 
anlaşması askıda

AVRUPA Birliği (AB) Konseyi’nden 
yapılan açıklamada, Brüksel’de topla-
nan dışişleri bakanlarının AB-Gürcis-
tan vize kolaylaştırma anlaşmasının 
bazı bölümlerini askıya almaya karar 
verdiği duyuruldu. Açıklamada, bu 
kararın Gürcü diplomatların ve yet-
kililerin AB’ye seyahat ederken vize 
başvurusunda bulunmak zorunda 
kalmasına yol açabileceği belirtildi. 

İngiltere’de 4 gün 
çalışma kampanyası

İNGİLTERE’DE 200 şirket, haftada dört 
gün çalışma kampanyasına katıldı. 
4 Day Week Foundation (4 Günlük 
Hafta Vakfı) tarafından başlatılan 
kampanyaya, ülke çapından farklı sek-
törlerden 200 şirket katıldı. 4 Day Week 
Foundation, bu şirketlerin toplamda 
5 binden fazla kişiyi istihdam ettiğini 
kaydederek haftalık çalışma saatinin 
de 32 saat olacağı bilgisini paylaştı.

İsrail ve Hamas 
anlaşma sağladı

İSRAİL ve Hamas arasında re-

hine krizi çözüldü. Katar Dışişleri 

Bakanlığı tarafından yapılan 

açıklamada, Hamas’ın krize 

neden olan İsrailli rehine Arbel 

Yehud ile diğer iki rehineyi Cuma 

gününden önce serbest bırakma-

sı konusunda anlaşma sağlandığı 

belirtildi. İsrail’in ise buna karşılık 

yerinden edilen Filistinlilerin 

Gazze Şeridi’nin kuzeyine dönme-

lerine izin verdiği ifade edildi.

Lukaşenko 
yeniden seçildi

BELARUS’TA gerçekleştirilen 

Devlet Başkanlığı seçimlerini, ye-

dinci dönemi için aday olan mev-

cut Devlet Başkanı Aleksandr 

Lukaşenko kazandı. Yetkililer, 

yaklaşık 6,9 milyon vatandaşın 

oy kullanma hakkı bulunduğu 

seçimlere katılım oranının yüzde 

85,7 olduğunu duyurdu. Sovyet-

ler Birliği’nin dağılmasından bu 

yana Belarus’un ilk ve tek devlet 

başkanı Lukaşenko oldu.

AB, Rusya’ya 
yaptırımı uzattı

AVRUPA Birliği (AB) Dış 

İlişkiler ve Güvenlik Politikası 

Yüksek Temsilcisi Kaja Kallas, AB 

ülkelerinin dışişleri bakanlarının, 

Rusya’ya yönelik yaptırımların 

tekrar uzatılması konusunda an-

laştığını belirterek yaptırımların 

uzatılmasının Moskova’nın savaşı 

finanse edecek gelirlerden mah-

rum kalmasına neden olacağını 

kaydetti. Kallas, “Rusya’nın bedel 

ödemesi gerekiyor” dedi.

DHA-İHA

Pazar günleri benim Çarşı/Pazar gezmele-
rim.

Sebze, meyve, balık, peynir ne alemde? 
Hangi markette fasulye, pirinç, çay kaç lira 

olmuş?
Raflarda yeni hangi ithal ürün yerini almış?
Muratpaşa pazarına gittim.
Yeşillikçiler dertli. Ne oldu diye sordum
Hiç de şaşırmadım, yeni bir ithal ürünümüz 

olmuş; Marul
Yanlış okumadınız evet marul! 
Hem de göbeklisi!
Mersin’de görülmüş ithal göbekli marul.
Suriye’den Halep’ten patates geliyor da
İran ve Mısır’dan marul gelmiş çok mu yani?

Hayat pahalılığını ithalat sopası ile korkutu-
yoruz ama olmuyor.

Boykot ederek önleyin fiyat artışlarını çağrısı 
geldi.

(Fiyat artışlarını boykot çağrısı gelince 1970’li 
yılların sonunda İzmir’de ete boykot çağrısı 
yapan dernek başkanı bir kadının kasaptan et 
alırken yakalanması aklıma geldi de)

Millette tık yok!
Zira boykotun bir adabı olmalı. 
O’na buna şiddet yok, küfür yok,
Hatta suçluyu ima yolu ile göstermek bile 

suç!
Hemen derdest ederler soluğu karakolda alır-

sın.

***
Maruldan yola çıkarsak;
Antalya ve Akdeniz bölgesi meyve, seb-

ze, çiçek deposu.
Bölge üreticileri sıkıntılı.
Yeşillik satan esnaf dertli, iktidara soru-

yor;
‘Pamuk ve buğday ithal ettiniz çiftçiliği 

öldürdünüz. 
Şimdi de marul ithal ederek bağ bahçe-

ciliği mi öldürmek istiyorsunuz?’
Benim yorumuma gelince;
Şu gıda enflasyonunu öyle sopayla boykotla 

tutamazsın.
Gıdada enflasyon ithalat sopası göstererek, 

ürünleri boykot ederek bitmez.
Gıdada enflasyon, çiftçinin üretim maliyetle-

rini desteklersen düşer. 
Gübre pahalı, mazota zam üstüne zam, su-

lama bedeli ve elektriği pahalı verir, vergileri 
yüksek tutarsan gıdada enflasyon düşmez.

Yetersiz destekler ve yanlış ithalat politikaları 
ile çiftçiyi tarımdan koptu, kopuyor.

Dikkat!

Fahrettin 
HEPKESKİN

Bunu da 
duyduk ya!

BoLU’DA meydana gelen otel 
yangınında 78 vatandaşın ha-
yatını kaybetmesi, turizm sek-
töründeki ihmalleri bir kez 

daha gündeme getirdi. 18 yıldır sektör-
de hizmet veren mutfak şefi Tuğrul Öz-
taş, mutfak yangınlarına neden olan 
sorunlara ve sektördeki kalifiye perso-
nel eksikliğine dikkat çekti. Öztaş, yan-
gınların genellikle baca ve fritözlerden 
kaynaklandığını belirterek, personel 
yetersizliği ve denetim eksikliğinin ka-
zaların önüne geçilmesini zorlaştırdığı-
nı ifade etti. Ayrıca, sektördeki çalışma 
koşullarının iyileştirilmesi gerektiğini 
vurguladı.

YANGINLAR BASINA YANSIMIYOR

Bolu’da ihmaller sonucu otel yangı-
nında 78 vatandaşımızın hayatını kay-
betmesi sonrası mutfak şefi Tuğrul 
Öztaş, aynı kazaların tekrar yaşanma-
ması için uyarılarda bulundu. 

18 yıldır turizm sektöründe hizmet 
verdiğini ifade eden Şef Öztaş, yan-
gınların en çok baca ve fritözlerden 
çıktığını belirterek, “İhmallere 
baktığımızda genelde mali-
yetlerden kaçınıldığı için ol-
duğunu görüyoruz” dedi. 
Öztaş, “Burada iki nok-
taya dikkat çekmek isti-
yorum. İlki personel ve 
denetim. Antalya her ne 
kadar turizm başken-
ti olsa da kalifiyeli per-
sonel ve sürdürülebi-
lirlik noktasında 
yetersiz du-
rumda. Ma-
yıs’ta baş-
layan 

sezon Kasım ayında son buluyor. Bu-
nunla birlikte kalifiyeli perso-

nel de sezon bitimiyle bir-
likte işsiz kalmaktadır. Bu 
durumda çok sayıda ye-
tişmiş personelin sektö-
re küsmesine ve turizm-
den uzaklaşmasına neden 
olmaktadır. Her sezon tu-

rizme binlerce yeni dene-
yimsiz kişi katılıyor. Sektör 

yetişmiş elemanını istihdam 
etmemesi de bu sorunu bü-

yütüyor. Her yıl dene-
yim kazanmak için 

binlerce kişi sek-
töre girerken bu 

kişileri eğitecek tecrübeli mutfak ça-
lışanları da aynı şekilde gün geçtikçe 
azalıyor bunun doğal sonucu olarak 
mutfak kazaları da artıyor. Mutfakta 
çıkan çoğu yangın ve benzeri sorun-
ların çoğu da basına yansımadığı için 
aslında bir sorun yok gibi görünse de 
mutfak güvenliği ve idaresinde ciddi 
sıkıntıların olduğunu söylemek yan-
lış olmayacaktır” dedi.

DENETİMLERE İŞARET ETTİ

Denetimlerin daha sıkılaştırılma-
sı ve artırılması gerektiğini de ifade 
eden Şef Öztaş, “Mutfak çalışanları ka-
dar denetleyenlerinde aynı şekilde pro-
fesyonel ve işinin ehli olmaları gere-

kiyor. Sürdürülebilir turizm istiyorsan 
bu şarttır. Denetimler için ayrıca özerk 
bir yapıya sahip bir turizm komisyonu 
oluşturulmalıdır. Bu komisyonun ba-
şındaysa yine sektörün içinde yani sof-
rasında yer almış kişilerin olması ola-
sı benzer faciaların önüne geçmek için 
daha etkili olacaktır” dedi. 

Öztaş son olarak turizm sektöründe-
ki çalışma koşullarının ağır olduğuna 
da dikkat çekerek, “Sezonun kısa sür-
mesi ve ağır çalışma koşulları iş ka-
zalarını da beraberinde getiriyor. Bu 
nedenle sektörde çalışan kalifiyeli per-
sonel kadar çalışma saatlerinin yasal 
süreler içinde kalması da bir o kadar 
önemli” ifadelerini kullandı.

Otel mutfakları
tehlike saçıyOr

Bolu’da otel yangınında 78 vatandaşın hayatını kaybetmesi sonrası mutfak şefi Tuğrul 
Öztaş, mutfak yangınlarına neden olan ihmalleri ve sektördeki kalifiye personel sorunlarını 
ele aldı. Öztaş, denetimlerin artırılmasını ve özerk bir turizm komisyonu kurulmasını önerdi

İhlallere karşı kadınlardan çağrı
ANTALYA Kadın Danış-

ma Merkezi ve Dayanış-
ma Derneği, Dünya Kadın 
Yürüyüşü Türkiye Koor-
dinasyonu’nun 17 ocak 
2025 tarihinde düzenledi-
ği “Değişen Dinamiklerde Yeni Bir 
Yol Haritası oluşturmak” başlıklı ça-
lıştayın sonuçlarını içeren bir basın 
açıklaması yaptı. Suriye’de kadınla-
rın karşı karşıya kaldığı tehditler ile 
Türkiye’deki laiklik mücadelesinin 
feminist hareket için taşıdığı öne-
min altı çizilen açıklamada, kadınla-
ra birleşik mücadele çağrısında bu-
lunuldu. 

Antalya Kadın Danışma Mer-
kezi ve Dayanışma Derneği, Dün-
ya Kadın Yürüyüşü Türkiye Koordi-
nasyonu’nun düzenlediği ‘Değişen 
Dinamiklerde Yeni Bir Yol Harita-
sı oluşturmak: Suriye’deki Gelişme-
ler, Türkiye’deki Yansımaları, Femi-

nist Hareketin Acil Gündemi: Laiklik 
Mücadelesi’ başlıklı çalıştay bildirisi-
ni paylaştı. Suriye’deki gelişmelerin 
etkileri ve selefi cihatçı tehditlerin 
oluşturduğu tehlikelere karşı daya-
nışmanın artırılması gerektiği ifade 
edilen çalıştayın moderatörlüğünü 
Canan Aydemir Özkara yaparken ça-
lıştayın sunumlarını Hamide Rencüs 
ve Neval oğan Balkız gerçekleştirdi. 

Türkiye’deki politikaların da deği-
nildiği açıklamada, “Laiklik, beden-
lerimiz ve yaşamlarımız üzerindeki 
kontrolümüzün, halkların kendi ka-
derlerini tayin haklarının temelidir. 
Yalnızca bir ilke değil, eşitlik ve öz-
gürlük mücadelemizin olmazsa ol-
mazıdır. Siyasi, hukuki ve toplumsal 
yaşamda laikliğin kadınların, halkla-
rın özne olabilmesinin başlıca koşu-
lu olduğunu ve attığımız her adımda 
yolumuzu aydınlattığını savunuyo-
ruz” denildi. 

Antalya Kadın Danışma Merkezi ve Dayanışma 
Derneği, Dünya Kadın Yürüyüşü Türkiye 

Koordinasyonu’nun düzenlediği çalıştay sonuçlarını 
paylaştığı açıklamada, Suriye’deki kadın hakları 

ihlalleri ve laiklik mücadelesinin önemine vurgu yaptı
GÜVEN 
GÜNEŞ
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AlAnyA Belediye Başkanı Osman Ta-
rık Özçelik, Bademağacı Mahalle Muh-
tarlığı ev sahipliğinde düzenlenen halk 
buluşmasına katıldı. Başkan Özçelik, ma-
hallenin tüm ihtiyaçlarını bildiklerini be-
lirterek, yol, cami ve sosyal tesis çalış-
malarının kısa sürede tamamlanacağı 
müjdesini verdi.

Alanya Belediye Başkanı Osman Ta-
rık Özçelik, Bademağacı Mahallesi’nde 
halk buluşmasına katıldı. Vatandaşla-
rın ilgi gösterdiği programda konuşan ve 
Miraç Kandili’ni kutlayan Alanya Bele-
diye Başkanı Osman Tarık Özçelik, “Ön-
celikle bugünki buluşmada emeği geçen 
ve katılan herkese teşekkür ediyorum. 
Cennet Alanya’mızın böyle güzel bir kö-
şesinde yaşamak bir ayrıcalıktır. Muhta-
rımızla mahallemizin eksikleri konusun-
da görüştük. Caminin tepesini bitirelim 
dedi ve oraya bakacağız. Yollarla ilgili gö-
rüştük ve beton desteği vereceğimizi söy-
ledim. Şu an bulunduğumuz alanda bü-
yük bir sosyal tesis hayata geçirilecek. 
Buranın da temelini attık ve ekiplerimiz 
uzun bir süre çalışmalarını yaptılar. İn-
şallah gerisini hep birlikte getireceğiz. Bu 
memleket hepimizin. Sevgi, kardeşlik ve 
barış içinde yaşamamız lazım. Hepimiz 
bir aileyiz. El birliği içerisinde hizmetleri-
mizi yapacağız” dedi. 

Mahalle Muhtarı Hidayet Tufan da 
Başkan Özçelik ve ekibine teşekkür etti. 
Konuşmaların ardından vatandaşlarla 
bir araya gelerek, isteklerini dinleyen Öz-
çelik, bölgede devam eden çalışmalar ile 
yeni yapılacak proje alanlarında incel-
melerde bulundu.   İHA

KEpEz Belediyesi, Temel İş Sağ-
lığı ve Güvenliği Kanunu kapsa-
mında çalışanlarının can güven-
liğini sağlamak ve iş kazalarını 
önlemek amacıyla birimlerdeki 
iş sağlığı ve güvenliği eğitimle-
rini aralıksız sürdürüyor. İş Sağ-
lığı ve Güvenliği Birimi tarafın-
dan düzenlenen eğitimlerde, iş 
güvenliği uzmanlarının hazırla-
dığı 90 farklı eğitim başlığı per-
sonele aktarılıyor. Bu kapsam-
da; park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekiplerine “Çevre Güvenliği” eği-

timi verildi. İş sahası kuralları-
na uyulmasının önemine deği-
nildi. İş kazalarından korunma 
yöntemleri anlatıldı. Kişisel koru-
yucu donanım kullanımının öne-
mine vurgu yapıldı. Güvenli ça-
lışma şartları anlatıldı. Güvenlik 
kültürünü geliştirmek ve iş saha-
sında kurallara uyulmasını sağ-
lamak amacıyla verilen eğitim-
lerde, eldivensiz, gözlüksüz veya 
diğer koruyucu ekipmanlar ol-
madan işe başlanmaması gerek-
tiği bildirildi. İHA

AnTAlYA’nın gözbebeklerin-
den olup, yerli ve yabancı bir-
çok turistin ilgi odağı olan 
meşhur tarihi bölge Kaleiçi’n-

de Antalya Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından çalışma gerçekleştiriliyor. An-
talya Kent Merkezi Kültür ve Turizm 
Koruma ve Gelişim Bölgesi’ne dahil 
olan Yat limanı’nda bulunan parmak 
iskeleler, Antalya Büyükşehir Belediye-
si tarafından kaldırılıyor. Bölgenin ko-
ruma amaçlı imar planı içerisinde bu-
lunmayan ve güncel haliyle tehlike arz 
eden ‘parmak iskeleler’ bölgenin daha 
güvenli hale getirilmesi ve tarihi doku-
nun korunması amacıyla sökülüyor.

BÖLGE DAHA GÜVENLİ                    
HALE GELECEK

Toplam 3 tane bulunan parmak is-
kelelerin yıkım çalışmasında ilk etabın 
sonuna gelindi. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından, Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Kurulu’na yapılan 
başvuru sonrası başlayan çalışmalarda 
ilk olarak, en fazla tehlikeyi arz eden 
birinci iskelenin yıkımı tamamlandı. 
Çalışmalarda, ekskavatörler tarafından 
yıkımı gerçekleştirilen beton bloklar, 
sonrasında nakliye araçları tarafından 
güvenli bir şekilde bölge dışına çıkarı-
lıyor. Su altında kırılan beton parçaları 
ise suyun altına serilen özel bir file ile 
su yüzüne çıkarılıyor. Çalışmaların iler-
leyen aşamalarında, deniz araçları ta-
rafından kot farkı taraması gerçekleşti-
rilecek. Taramaların ardından, kot farkı 
bulunan bölgelere, dalgıçlar tarafından 
su altı kompresörü kullanılarak mü-

dahale edilecek. Önümüzdeki günler-
de, kalan 2 iskelenin de en kısa sürede 
yıkım işleri tamamlanarak, bölgenin 
yeni ve daha güvenli halinin gün yü-
züne çıkarılması amaçlanıyor.

ÇALIŞMALAR TİTİZLİKLE 
SÜRDÜRÜLÜYOR

Antalya Büyükşehir Belediyesi Fen 
İşleri Dairesi Başkanlığı Bakım ve Ona-
rım Şube Müdürü Serdar Oruç Gün, 

Antalya Büyükşehir Belediyesi olarak 
koruma bölgesi olan Kaleiçi Yat lima-
nı’nda parmak iskelelerin söküm çalış-
malarını başlattıklarını söyledi.

Gün, “Çalışmaları, en büyük tehlike-
yi arz eden birinci parmak iskeleden 
başlattık. Bununla ilgili olarak Antal-
ya Kültür Varlıklarını Koruma Kurulu-
na bu parmak iskelelerin sökümü için 
başvuruda bulunduk. Yapmış olduğu-
muz başvuruda parmak iskelenin sö-

kümünün hangi şartlarda ya da hangi 
uygulamalarda yapılacağını belirttik. 
Kurul başvurumuzu inceleyerek iske-
lelerin sökümüne karar verdi. Sonra-
sında çalışmalarımıza başladık. Çalış-
malarımız Antalya Müzesi ve KUDEB 
denetiminde titizlikle ve tüm hızıyla 
sürüyor. Gerekli işlemleri tamamlayıp, 
çalışmaları en kısa sürede bitirmeyi 
planlıyoruz.” diyerek sözlerini tamam-
ladı. DHA

Yat Limanı’nda 
Yeni düzenLeme

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Kaleiçi Yat Limanı’nda bulunan ve 
tehlike arz eden parmak iskelelerin söküm çalışmasını gerçekleştiriyor

Kış mevsiminde vücut direnci düşen 
bazı vatandaşlar, içeriğindeki B vitami-
ni nedeniyle sarı renkli serumu tercih 
ediyor. Alerjen bünyeye sahip kişilerde 
ölüme kadar götüren sarı serumun sade-
ce sağlık merkezlerinde verilmesi gerek-
tiğini belirten uzmanlar, vatandaşların 
başvurdukları bu yöntemin büyük sağlık 
sorunlarına yol açacağını belirtiyor. Sarı 
serum tedavisi sağlık merkezlerinde he-
kim onayıyla verilirken ‘evde sağlık hiz-
meti’ adı altında bazı kişiler evlere 
kadar giderek, hiçbir 
tetkik yapmadan sarı 
serum uyguluyor.

Antalya’da özellikle 
yabancı tatilcilere uy-
gulanan bu yöntem için 
sosyal medyada hesap 
oluşturulduğu görül-
dü. Sosyal medyada 
verilen ilanda ‘Evde, işte 
7/24 yanınızda’ ibaresi 
dikkati çekerken ayrıca 
ateş, öksürük, halsizlik, 
boğaz ağrısı, eklem 
ağrısı, genel vücut ağrısı, 
bulantı ve kusma, üşüme 
ve titreme gibi şikayetle-
re de iyi geleceği belirti-
liyor. Sosyal medyadaki 
hesabı 10 bin kişinin takip 
ettiği dikkati çekerken, bir 
başka ilanda evde uzman doktor 
muayenesinin ve hemşire desteğinin 
yanı sıra, laboratuvar desteği verileceği-
nin yazılı olduğu da görüldü.

HERHANGİ BİR TELEFON              
NUMARASI PAYLAŞILMIYOR

Evlerinde ya da iş yerlerinde sarı 
serum uygulanan bazı vatandaşların 
da fotoğraflarının paylaşıldığı hesabın 
yanı sıra, benzeri çok sayıda hesaptan 

ilan verildiği dikkati çekti. İlan verilen 
hesaplarla iletişim yalnızca mesajlaşma 
yoluyla kurulabiliyor. Herhangi bir tele-
fon numarası paylaşılmıyor. Ev ya da iş 
yeri adresi isteniyor. Ödeme nakit alınıp 
fiş ya da fatura verilmiyor. Eve ya da iş 
yerine gelip sarı serum uygulanmanın üc-
reti de adresin konumuna göre, 1500- 2 
bin lira arasında değişiyor. Sarı serumun 
yanında ağrı kesici istendiği takdirde 200 
lira daha ödeme alınıyor. İletişim kurulan 

bir hesabın yöneticisi, şu 
an stoklarında sarı serum 
kalmadığını, hemşire ve 
ambulans ekibiyle görüşe-
rek bilgi vereceğini belir-
terek, ücretin de 1500 lira 
olduğunu kaydetti. Fiş ya 
da fatura verilmeyen bu 
işlemler hem vatandaşın 
sağlığını tehlikeye atıyor 
hem de vergiye tabi tu-
tulmadığı için kanunsuz 
oluyor.

Antalya Tabip Odası 
Başkanı Hüseyin Can 
Ertürk, özellikle kış 
aylarında bu türden 
hesapların arttığını 
gördüklerini söyledi. 
Bu türden işlemlerin 
kesinlikle hastane 
dışında bir yerde ya-

pılmaması gerektiğini belirten Dr. Ertürk, 
“Evde sağlık personeli tarafından yapılsa 
bile zararlı. İnsan vücuduna dışarıdan 
giren tüm maddelere karşı alerji gelişebi-
lir. Alerji geliştiği zaman hastane ortamı 
olmazsa bir işlem yapamazsınız. Mesela 
solunumu gitti, kalbi durdu. Hastanede 
olsanız müdahale edilerek kurtarılabilir 
ancak evde yaparsanız hastayı kaybeder-
siniz. 1 milyon kişiye yaparsınız, 1 kişinin 
alerjisi vardır, o kişi yaşamını yitirir. Bu 

işlemler para kazanmak için yapılan 
işlemlerdir” dedi.

Başkan Ertürk, sarı serumun içeriğin-
deki B vitamini nedeniyle sarı renkte 
olduğunu söyledi. B vitamininde de 
alerjik durumlarla karşılaşıldığını kayde-
den Başkan Dr. Ertürk, “B vitamininde de 
alerjik etkiler oluyor. Solunum durabili-
yor. Binde bir olsa bile tehlikeyi göz ardı 
edemeyiz. Özellikle bu sarı serum olayı-
nın ortadan kalkması lazım” dedi. Ertürk, 
il sağlık müdürlüklerinin bu türden 
hesapları tespit ederek, gerekli yaptırımı 
yapabilecek yetkide olduğunu söyledi. 
Kendilerine gelen şikayetleri de ilgili 
birimlere bildirdiklerini kaydeden Başkan 
Ertürk, konunun halk sağlığı boyutuna 
vardığını ifade etti.

1500 LİRANIN MALİYETİ 150 LİRA

Diğer yandan sarı serum için kullanıla-
cak 3 ilaç ve serum sıvısı, tüm eczaneler-
den reçetesiz 400-500 liraya alınabiliyor. 
Alınan bu ilaçlar, 5’li kutular halinde 
satılıyor. 5 ayrı hastaya uygulanabildiğin-
den kişi başı maliyeti 150 liraya düşüyor. 
Vergisiz nakit alınan 1500 liranın 150 
lirası maliyete gidiyor. Eczacı Mustafa 
Oruç, yapılan işlemin tamamen ölüm 
riski taşıdığını şimdiye kadar ölen bir 
vatandaşın olmamasının ölüm riskinin 
olmadığı anlamına gelmediğini belirtti. 
Eczanelerde sarı serum ilacının içeriği-
nin satıldığını ve alanların da olduğunu 
belirten Oruç, “Reçetesiz ya da reçeteyle 
satılıyor. Reçete edilirse hekim tarafın-
dan SGK ödemesini karşılıyor. 400-500 
lira bandında bir ilaç grubu. Sarı serumu 
hekim gözetimi altında olmadan evde ya 
da iş yerinde damar yolu açarak yapmak 
büyük risk. Ölüme götürebilir. Bu konuda 
hem halkın bilinçlenmesi lazım hem de 
bu işlemi kimlerin yaptığının iyi araştırıl-
ması gerekiyor” diye konuştu.  DHA

ÖLüm riski;
sarı serum

Kış mevsiminde ‘evde sağlık hizmeti’ adı altında ev ve iş yerlerine 
gidilerek uygulanan ‘sarı serum’ tehlike saçıyor. Tabip Odası Başkanı 
Hüseyin Can Ertürk, sarı serumun hastane dışında uygulanmasının 
kişiyi ölüme götürecek çeşitli reaksiyonlara yol açabileceğini belirtti

Alanya’da 
tesis müjdesi

Önce güvenlik
sonra iş başı

Denetimler sürüyor
AnTAlYA İl Emniyet Müdür-

lüğü birimlerince, mevcut asa-
yiş ve kamu düzeninin devamı-
nın sağlanması, genel güvenlik 
ve genel sağlık açısından risk teş-
kil eden unsurların engellenme-
si, suça karışmış kişilerin yaka-
lanması, kayıt dışı ekonomi ile 
mücadele edilmesi kapsamında, 
il genelinde faaliyet gösteren gü-
nübirlik kiralanan yerlere yöne-
lik eş zamanlı denetimler yapıldı. 
İl genelinde, 51 ekip ve 111 per-

sonelin katılımıyla yapılan de-
netimler sonucunda; toplam 558 
günübirlik konaklama yeri ve 
204 araç kiralama firması kont-
rol edildi. Anlık veri gönderme-
diği tespit edilen 3 işletmeye ‘ko-
naklayan kaydı yapmamaktan’ 
cezai işlem uygulanırken, 1 kişi-
ye, ‘kayıt dışı konaklama yaptır-
mak’ suçundan, 1 araç kiralama 
firmasına ise ‘anlık veri gönder-
memekten’ cezai işlem uygulan-
dı.  DHA
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Kayserispor’da teknik  
direktör arayışı 

Kayserispor’da art arda alınan 
kötü sonuçların ardından Teknik 

Direktör Sinan Kaloğlu ile yollar ayrıl-
mıştı. Kaloğlu ile ayrılmasının ardından 
arayışlar sürüyor. Fatih Tekke ve Erol 
Bulut’tan olumsuz yanıt alan sarı-kır-
mızılı yönetim, Oleksandr Kucher ile 
Tolunay Kafkas’ı gündemine aldı.

Fenerbahçe Anderson  
Talisca’yı açıkladı 

Fenerbahçe daha önce Beşiktaş’ta 
forma giyen Anderson Talisca 

ile görüşmelere başlandığını bildirdi. 
Yapılan açıklamada “Kulübümüz, An-
derson Talisca’nın transferi konusunda 
anlaşmaya varmıştır. Oyuncu sağlık 
kontrolleri ve transfer görüşmelerini 
ilerletmek üzere İstanbul’a davet edil-
miştir. Kamuoyunun bilgisine sunarız.”

Yabancı hakem 
ısrarı sürüyor 

Fenerbahçe Asbaşkanı Acun 
Ilıcalı, Göztepe maçının ardından 

yaptığı açıklamada orta hakemlerin 
gösterdiği performanstan memnun 
olmadıklarını söyleyerek, “VAR hakem-
lerinin yabancı olması kararlaştırıldı. 
Bu saatten sonra önemli maçlarda 
orta hakemin de yabancı olmasından 
yanayız” dedi.

Ertuğrul Doğan’dan
gelecek mesajı 

Trabzonspor Başkanı Ertuğrul Do-
ğan, kulüp dergisindeki yazısında 

Trabzonspor’un geleceğini şekillendire-
cek tarihi adımların müjdesiyle dolu bir 
dönemeçte olduklarını belirtti.  Doğan, 
Trabzonspor’un yalnızca sahada değil, 
ekonomik alanda da büyümeye devam 
edeceğini söyledi. 

Dünya Kupası
logosu tanıtıldı 

Dünyanın en prestijli uluslararası 
erkekler basketbol turnuvası olan 

FIBA Basketbol Dünya Kupası 2027, 
Katar tarafından düzenlenecek. Turnu-
va, Orta Doğu ve Kuzey Afrika (MENA) 
bölgesinde düzenlenen ilk edisyon 
olarak tarihe geçecek. FIBA Global Elçisi 
Carmelo Anthony, FIBA Basketbol Dün-
ya Kupası 2027’nin logosunu ve resmi 
görsel kimliğini tanıttı.

Türkiye Kupası’nda 
kura çekimi yapıldı 

Basketbol ING Türkiye Kupası’nın 
kura çekimi gerçekleştirildi. Buna 

göre, eşleşmeler Fenerbahçe - Bahçeşe-
hir Koleji, Mersinspor – TOFAŞ, Beşiktaş 
- A. Efes, Karşıyaka – Galatasaray olarak 
belirlendi. Kupada çeyrek final müsa-
bakaları, 11-12 Şubat’ta tek maç eleme 
usulüne göre oynanacak.

TüRKİYE Cimnastik Federasyo-
nu’nun 2024 yılına yönelik düzenle-
diği Kulüp Başkanları ve İl Temsilci-
leri Ortak Toplantısı, 25-26 Ocak 2025 
tarihlerinde Antalya’da gerçekleşti. 
Konyaaltı’ndaki Megasaray Otel’in 
ev sahipliği yaptığı etkinlikte, 47 il ve 
36 kulübün temsilcileri bir araya gel-
di. Federasyon Başkanı Suat Çelen ve 
yönetim ekibinin tam kadro katıldı-
ğı toplantıda, Antalyaspor Kulübü’nü 
Kulüp Genel Müdürü Burcu Zaman 
temsil etti. Federasyon Başkanı Suat 

Çelen’in sunu-
muyla başla-
yan toplantıda, 
il ve kulüp tem-
silcileri görüş ve 
önerilerini pay-
laşma fırsatı bul-
du. Genel Müdür 
Burcu Zaman da söz 
alarak cimnastik takımının 
bugüne kadar elde ettiği ulusal ve 
uluslararası başarıları aktardı. Ayrı-
ca, Kulübün Mayıs ayında düzenle-

meyi planladığı “1. 
International Gol-
den Sun Rhyth-
mics Cup” ile ilgili 
önemli görüşme-

ler gerçekleştirildi. 
Toplantının sonunda, 

cimnastik dalında mil-
li takıma sporcu yetiştiren 

ve ulusal-uluslararası başarılarla 
adından söz ettiren kulüplere teşek-
kür belgeleri takdim edildi.  

HABER MERKEZİ 

ANTAlYASpOR, Süper lig’in 
21’inci haftasında sahasın-
da oynadığı maçta Beşiktaş 
ile 1-1 berabere kaldı. Antal-

yaspor’un golünü Erdal Rakip atarken, 
deplasman ekibi Beşiktaş’ın golü ise 
Rafa Silva’dan geldi. Mücadelenin ar-
dından Antalyaspor Teknik Direktö-
rü Emre Belözoğlu açıklamalarda bu-
lundu.

HAYATINI KAYBEDENLERİ ANDI

Konuşmasına Bolu Kartalkaya’da 
yaşanan acı hadiseyle alakalı hayatı-
nı kaybeden bütün vatandaşlara Al-
lah’tan rahmet dileyerek başlayan 
Antalyaspor Teknik Direktörü Emre Be-
lözoğlu, “Çok sevdiğim bir ağabeyim 
Tunç Boduroğlu, o da ne yazık ki biri-
cik eşi ve iki tane evladını bu yangında 
kaybetti. Onun da acısını paylaştığımı 
burada söylemek istiyorum. Allah bir 
daha inşallah ülkemize, insanlarımıza 
böyle acılar yaşatmasın” dedi.

İYİ HAZIRLANDIK

İyi hazırlandıkları bir maç olduğu-
nu belirten Emre Belözoğlu, “İyi hazır-
lanma fırsatı bulduğumuz bir maçtı. 5 
gün arkadaşlarla çalıştık. Oyuncuları-
ma en sonunda söyleyeceğimi başta 
söyleyeyim. Teşekkür etmek istiyorum. 
Ne gösterdiysem ellerinden geldiğin-
ce yapmaya çalıştılar. Beşiktaş çok güç-
lü oyunculara sahip. Bence de çok elit 
bir teknik adam başlarına geldi. 4 gün 
önce bu takım Avrupa ligi’nin en form-
da, kupanın en büyük aday takımına 
karşı çok sansasyonel bir oyun ve skor-
la buraya geldi. Onların maçtan önce 
çok ciddi bir motivasyonu vardı. Bu-
gün hem pozisyon üretmede hem de 
biz özellikle hazırlandığımız noktalarda 
çok iyi fırsatlar yakaladık. Beşiktaş’ın 
bence oyun olarak geride kalmasın-
daki sebep mutlaka bekledikleri oyu-
nu oynayamamaları da vardır. Ama 
benim oyuncularımın göstermiş oldu-
ğu reaksiyon ve onlara verdiğim göre-
vi en iyi şekilde yerine getirme çabası 
da bence bugün Beşiktaş’ın biraz bizim 

altımızda özellikle geride kalmasına se-
bep oldu” dedi.

‘YAPMAMIZ GEREKEN ÇOK İŞ VAR’

Yapmaları gereken çok iş olduğunu 
belirten Belözoğlu, “Yapmamız gere-
ken çok iş var. Açıkçası 8 tane 
antrenman yaptık takımla 
beraber ama çok karakter-
li oyuncu grubumuz oldu-
ğunu söyleyebilirim. Şehrin 
bütün dinamikleriyle bera-

ber, bütün paydaşlarıyla beraber, ta-
bii ki başta buraya gelen taraftarımızla 
beraber birleştiğimizde bence çok daha 
iyi günler yaşayacağız. Bugün kaybet-
memek değerli ve önemliydi. Bu ligde 
puan kazanmak, puanlar kazanmak 
kolay değil. Kendimizce bu tecrübele-
rimiz hem iyi hem kötü anlamda oldu. 
Bugün için söyleyebileceğim şey oyun 
anlamında özellikle ilk yarıda bence 
çok daha iyi bir takım vardı. İkinci ya-
rıda doğal olarak bazı geriye kaçmalar 
ve oyuncuların fiziksel anlamda geriye 
düşümlerinin dışında eleştirebileceğim 
hiçbir şey yok. Bütün oyuncularıma te-
şekkür ederim” diye konuştu.

HİÇBİR RAKİPTEN 
ÇEKİNKEYECEĞİZ 

Karşılarında büyük bir takım oldu-
ğuna vurgu yapan Belözoğlu, “Bu ül-
kenin en büyük takımlarından bir ta-
nesi ve bence bireysel kalitesi yüksek 
oyuncuları var. Beşiktaş yeni hoca-
sıyla beraber özellikle 3-2-5 oyununu 
çok etkin bir şekilde oynadı, Bilbao’ya 
karşı. Biz buna çok iyi önlem aldık 
diye düşünüyorum. Özellikle ilk yarı-
da söylediklerimizi yerine getiren bir 
takım vardı. Biz hiçbir rakipten kork-
madan kazanmak adına planlar ya-
pacağız. Özellikle böylesine büyük 
takımlara karşı kaybetmemenin de 
değerli olduğunu tabii ki paylaşmam 
gerekiyor. Sonuç itibariyle bu kulüp-
lerin içinde çok büyük oyuncular olu-
yor. Sahanın içinde istediğiniz kadar 
taktik planlama yapın, bozabilecek ve 
onu yıkabilecek kaliteli oyunculara 
sahip bir takım Beşiktaş. Bugün ben-
ce bir tane pozisyon verdik. Ona da 
yarım pozisyon diyebiliriz. Bunu da 

gole çevirdiler zaten. O kalibreleri 
var. Ama onun dışında oyuncu-

lara ne gösterdiysem yaptılar. 
Hiçbir rakipten çekinecek du-

rumda olmadığımızı bence 
yavaş yavaş bütün şehre 

taraftarımıza göstere-
ceğiz diye ümit ediyo-

rum” dedi.   DHA

Akrep’in cesur 
oyunu beğenildi

Beşiktaş karşısında iyi bir oyun ortaya koyan Antalyaspor’da Teknik patron Emre Belözoğlu, 
“Hiçbir rakipten çekinecek durumda olmadığımızı bütün şehre taraftarımıza göstereceğiz” dedi

cimnastik zirvesinde
Antalyaspor farkı

ANTAlYA’NIN Serik ilçesinde düzen-
lenen 7’nci Balkan Open Golf Turnuva-
sı, Belek Turizm Merkezi’ndeki Antalya 
Golf Kulubü sahalarında Türk golfçü-
lerin yanı sıra Bosna Hersek, Sırbis-
tan, Hırvatistan, Kosova, Karadağ, Slo-
vakya, ABD, Almanya ve İsviçre olmak 
üzere 9 ülkeden 74 sporcunun katılı-
mıyla gerçekleştirildi.

üç gün süren turnuvada, Erkekler 
Gross kategorisinde Türkiye’den Dur-
muş Keçeli 222 puanla birinci, Kosova-
lı Azer Bislimaj 234 puanla ikinci, Bos-
na Hersekli Tihomir parlov 241 puanla 
üçüncü oldu. Kadınlar Gross kategori-
sinde ise Rus İrina Nesterova birinci, 
Kosovalı Geresa Arifi 253 puanla ikinci 
olurken, Rus larisa Chudnova üçüncü-
lüğü elde etti.

Erkeklerde en uzun vuruş ödülünü 
Durmuş Keçeli, kadınlarda Rus larisa 
Chudnova kazanırken, erkekler çukura 
en yakın vuruş ödülünü Kosovalı Azer 
Bislimaj, kadınlarda ise Bosna Hersek-
li Alma Mekic Tataragic kazandı. De-
receye girenlere kupa ve madalyaları 
turnuva sonunda düzenlenen törenle, 
Golf-Mad Yönetim Kurulu Başkanı Be-
kir Kara tarafından verildi.  DHA

Golf Şampiyonası 
Antalya’da sona erdi

Manavgat’ın kızları namağlup şampiyon
GEÇEN yıl yükseldikleri 2’nci 

lig’de mücadele eden Trendy Ho-
tels Manavgat Belediyespor Ka-
dın Voleybol Takımı, sezonu na-
mağlup tamamladı. Takım, 18 
maçın 15’ini 3-0, üçünü de 3-1 ka-
zanarak, 54 puanla şampiyon 
oldu. Takım kaptanı Esra Şen, bu 
takımda olmayı gerçekten çok is-

tediğini belirterek, “Alt liglerdeki 
mücadele çok daha farklı. Genç-
lerle yola çıkmış bir takımın için-
deyseniz tecrübenizle, örnek dav-
ranışlarınızla gençlere ışık tutmak 
zorunda hissediyorsunuz. Bu ara-
da şunu da gördüm; Şehir takım 
ile bütünleşmiş ve gerçekten Ma-
navgat’ın takımı olmuş” dedi. DHA
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Muratpaşa Belediyesi’nin 450 metrekare 
genişliğinde, aynı anda 60 kişiye kadar hiz-
met verebilen ve akdeniz’in ilk ve tek doğal 
buz pisti olma özelliğini taşıyan buz pisti, ye-
nilenen yüzüyle sezona ‘merhaba’ dedi. açılı-
şa Başkan uysal’ın yanı sıra Muratpaşa Bele-
diyespor Başkanı Özcan Yılmaz, sporcular ve 
aileleri de katıldı.

Başkan uysal, açılış konuşmasında, her 
mahallede okul, sosyal tesis, ibadethane, sağ-
lık ocağı olduğu gibi spor salonunun da ol-
masının gerektiğini dile getirdi. Sporun aynı 
zamanda önleyici bir sağlık hizmeti olduğu-
nu belirten Başkan uysal, “Spor, toplumların 
mutluluğunda bir altın yumurtlayan tavuk” 
dedi. Başkan uysal, “Spor, ulusların ve birey-
lerin mutluluğu ve geleceğinde çok kilit bir 
nokta. akademik başarının anahtarı. Vakit 
kullanım eğitimi ve disiplini. ayrıca, kendine 
güveni, iş yapma beceri ve yeteneklerini de 
teyit eden bir şey. Spor politikası, devletlerin 
temel politikası olmalı. Bizler Muratpaşa’mız-
da sporcu yetiştirmeye ve sporcular için ola-
naklar geliştirerek aynı zamanda kitle sporla-
rımızı da geliştirmeye devam edeceğiz” diye 
belirtti.

açılışta belediyenin buz pistinde antren-
manlarını yapan ve son olarak avrupa 2’nci-
liğini Muratpaşa’ya getiren Selin Eren de var-
dı. Eren, Muratpaşa Belediyesi’ne ve Başkan 
uysal’a teşekkür etti ve “antrenmanlara baş-
lamak için sabırsızlanıyorum” dedi.

akdeniz Üniversitesi Buz Hokeyi Kadın ta-
kımı oyuncularından Bilge Elmacıklı, 5 yıldır 
bu pistte antrenman yaptıklarını belirterek, 
“Belediyemiz bize her zaman büyük destek 
sağlıyor. Minnettarız” dedi.

Buz hokeyine yeni başlayan bir sporcunun 
annesi Elif Özpeker, “Oğlumun burada kendi-
ni geliştirip bir gün takıma katılacağına ina-
nıyorum. Muratpaşa Belediyesi’nin spora 
yaptığı yatırımlardan çok memnunuz” diye 
konuştu.

REZERVASYON İNTERNETTEN

Buz pisti, Çaybaşı Mahallesi’nde, Muratpa-
şa Belediyesi’nin açık hava çocuk oyun dün-
yası teneffüs park içinde yer alıyor. pist, haf-
tanın 7 günü 13.00-20.00 saatleri arasında 
kent sakinlerinin kullanımına açık olacak. İn-
ternetten rezervasyonlar, ‘muratpasa-bld.gov.
tr’ web adresi üzerinden yapılabilecek. DHA

BÜYÜKşEHİr Belediyesi, genç-
lerin karar alma süreçlerinde 
daha aktif rol almasını sağla-
mak, sürdürülebilir ve kapsa-

yıcı politikalar geliştirmeleri amacıyla 
‘antalya Yerel Gençlik politikası prog-
ramı’ başlatıyor. antalya Büyükşehir 
Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Dairesi Başkanlığı ve Gençlik Örgütle-
ri Forumu (GoFor) iş birliğinde hayata 
geçirilecek program, belediyeler bün-
yesinde hak temelli, kapsayıcı ve katı-
lımcı yerel gençlik politikalarının oluş-
turulmasını hedefliyor. Bu kapsamda, 
gençlik çalışanları, gençlik örgütleri ve 
gençlerle birlikte kapasite geliştirme, 
araştırma, izleme, raporlama ve politi-
ka geliştirme faaliyetleri yürütülecek.

BAŞVURULAR ONLİNE

antalya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek’in geçtiğimiz 
günlerde müjdesini verdiği ‘antalya 
Yerel Gençlik politikası programı’nın 
tanıtım toplantısı 30 Ocak perşembe 
Günü 15.30’da atatürk Kültür Merke-
zi (aKM) perge Salonu’nda gerçekleş-
tirilecek. Gençler, gençlik çalışanları, 
belediye ve kamu kurum ve kuruluş 
temsilcileri olmak üzere tüm halkın 

katılımına açık olan tanıtım toplantı-
sının başvuruları online olacak. Katı-
lımcılar, ‘www.yerelgenclikpolitikasi.
org’ adresinden başvurularını yapa-
bilecek.

GENÇLERİN İHTİYAÇLARI                
ANALİZ EDİLECEK

antalya Yerel Gençlik politikası 
programı ile antalya’daki gençlerin ve 
gençlik örgütlerinin ihtiyaçları analiz 
edilecek. Gençler, gençlik örgütleri ve 
gençlik çalışanlarıyla kapasite geliş-
tirme çalışmaları yürütülecek. antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’nin gençlik 
çalışmaları alanındaki vaatleri, prog-
ramları ve planları gençler tarafın-
dan izlenip değerlendirilecek. Genç-
lik Forumu’nda gençlerin ihtiyaçları 
tartışılarak antalya’da antalya Ye-
rel Gençlik politikası gençlerle birlik-
te şekillendirilecek. antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Gençlik Hizmetleri şube 
Müdürü Hayat Ekici Gürkan, bu prog-
ram aracılığıyla yerel gençlik politika-
larının güçlenmesine katkıda bulun-
mayı ve gençlerin kent yaşamındaki 
rollerini artırmayı hedeflediklerini be-
lirterek, tüm günleri tanıtım toplantı-
sına davet etti.  DHA

Yerel Gençlik Politikası 
ProGramı başlıYor

Büyükşehir Belediyesi, Gençlik Örgütleri Forumu (GoFor) iş birliğiyle, gençlerin yerel 
yönetimlere katılımını artırmayı hedefleyen Yerel Gençlik Politikası Programı’nı başlatıyor

Antalya’da
‘Bir Yaz 

Gecesi Rüyası’
AntALyA Devlet Opera ve Balesi 

(Antalya DOB), sezonun ilk bale 
prömiyerini müzik ve dansın kusur-
suz uyumu ‘Paquita- Bir yaz Gecesi 
Rüyası’ adlı eserle gerçekleştirdi. 
Haşim İşcan Kültür Merkezi’ndeki 
opera sahnesinde klasik balenin en 
zarif örneklerinden ‘Paquita’ ve mo-
dern yorumuyla sahnelenen ‘Bir yaz 
Gecesi Rüyası’nda ilk perde Ludwig 
Minkus’un bestesi, Marius Petipa’nın 
da klasik koreografisiyle hayat 
buldu. Klasik balenin incisi olarak 
adlandırılan ‘Paquita’ bale eserini 
Ayşe Fidanlık sahneye koydu.

SANATIN GİZEMLİ DÜNYASI

Eserin ikinci yarısında ise Felix 
Mendelssohn’un müziklerine ko-
reograf Deniz Özaydın’ın modern 
yorumunun da eklendiği ‘Bir Yaz 
Gecesi Rüyası’ modern dans tek-
nikleriyle, unutulmaz müzikleriyle 
sanatseverleri büyüledi. İzleyiciye 
sanatın gizemli dünyasıyla gerçeklik 
arasında bir yolculuk sunulurken 
‘Paquita’ ise klasik balenin en zarif 
örneklerinden biri olarak sahnede 
parladı. Antalyalı baleseverlere 
unutulmaz bir akşam yaşatan ‘Paqu-
ita-Bir Yaz Gecesi Rüyası’ ayakta 
dakikalarca alkışlandı. Eser, 28 Ocak 
Salı akşamı bir kez daha sahnelene-
cek. DHA

AntALyA Devlet Senfoni Orkest-
rası ‘Yaylı Çalgılar Konseri’ ile yeni 
neslin yıldızlarını sanatseverlerle 
buluşturuyor. 31 Ocak Cuma günü 
saat 20.30’da Antalya Atatürk Kültür 
Merkezi Aspendos Salonu’nda ger-
çekleştirilecek olan konseri, kariyeri-
ni müzik dünyasının önemli merkez-
lerinde başarıyla sürdüren değerli 
Keman Sanatçısı ve Orkestra Şefi 
Kerem Tuncer yönetecek. Konserde 
olağanüstü yorumculuğu, özgün 
çalma tekniği ve repertuvara eşsiz 
katkılarıyla ‘akordeonu yeniden icat 
eden adam’ olarak tanımlanan Mart-
ynas Levickis, ‘sihirli numaralar kutu-
su’ olarak adlandırdığı akordeonuyla 
Antonio VIVALDI’ nin Mevsimler  
konçerto dizisini Antalyalı sanatse-
verler için seslendirecek. Konserde 
ayrıca Jan Sıbelıus Impromtu For 
Strings , Edward Grıeg  Op.40 
Holberg Suit, Gustav Holst Op. 29 
St. Paul’s Suit eserleri de seslendirile-
cek.  HABER MERKEZİ 

Yaylı Çalgılar 
Konseri için 
hazırlıklar 

tamam

YKS ve LGS adaylarına 
ücretsiz deneme sınavı

KEpEz Belediyesi’nden öğrencilere 
tam destek. Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı(YKS) ve Liselere Geçiş Sistemi(L-
GS) adaylarına yönelik destek eğitim 
kursları düzenleyen Kepez Belediyesi, 
sınav öncesinde öğrencilerin bilgileri-
ni test edebilmelerine de katkı sunuyor. 
Bu kapsamda; 25 Ocak Cumartesi günü 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS), 
26 Ocak pazar günü ise Liselere Geçiş 
Sistemi (LGS) deneme sınavları gerçek-
leştirildi.

Deneme sınavları, Yasin Naci ağaroğ-
lu, amir ateş Semt Konağı, Orhan Gazi 
Semt Konağı, Barış ve adnan Mende-
res Destek Eğitim Kurslarında iki ayrı 

oturumda yapıldı. Sabah oturumu saat 
10.00’da, öğleden sonraki oturum ise 
saat 14.00’te başladı. Soru kitapçıkların-
da, Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz’ün öğrencilere başarı dileklerini ile-
ten notu yer aldı: “Bir toplumu geliştiren, 
geleceğe güvenle bakmasını sağlayan 
şey eğitimdir. Bizde Kepez’imizin gelece-
ğini her geçen gün giderek artan eğitim 
kalitemiz ile inşa edeceğiz. aydınlık ya-
rınlarımızın yolunda yürürken gençlere 
çok güveniyoruz. Sizler Kepez’in aydınlık 
yüzü, umudusunuz. Hayatınızı şekillen-
direcek eğitim hayatınızda bizler her za-
man yanınızdayız.”  
HABER MERKEZİ

Akdeniz’in ilk ve tek doğal
buz pisti yeniden açıldı

başkan GeYikçi öğrencileri ağırladı
HataY Defne’den 4 günlük se-

yahat programı için gelen kafile 
şehir merkezini, sahili, koyları, tu-
ristik lokasyonları ve antik kentle-
ri gezerek canlı müzik, piknik, atöl-
ye etkinlikleri gibi faaliyetlerde bir 
araya gelmenin yanı sıra ilçede bu-
lunan narenciye üretim ve paket-
leme tesislerini, portakal bahçele-
rini ve fabrikaları da gezerek hem 
Finike portakalı ve yetiştirme sü-
reciyle ilgili bilgi aldı hem de böl-
genin ekonomik ve coğrafi yapısı-
nı yakından tanıma fırsatı buldu. 
Bu sayede gençler hem akdeniz kı-
yısında komşu oldukları bölgenin 
tarihini yakından tanırken hem de 
günümüzdeki durumunu inceledi.

Gençlerle bir araya gelen Baş-

kan Mustafa Geyikçi, öncelikle on-
ların hayalleri, hedefleri ve gelecek 
planları ile ilgili konuştu. Başkan 
Geyikçi, “Gençlerimizin enerjisi bi-
zim için çok önemli. Onların he-
veslerini geleceğimize umut ışığı 
olarak görmeli, bu hevesi kaybet-
melerine müsaade etmeden ülke-

miz için en yararlı şekilde kullan-
malıyız. Gençlerimizin her zaman 
her anlamda yanındayız. umuyo-
rum ki bu tatil de genç beyinleri-
mizin ülkelerini tanımaları, mem-
leketlerine daha motive bir şekilde 
dönmeleri için iyi bir araç olur” 
dedi. DHA
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